
Protokół 15/13 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Adamów 

z dnia 21.08. 2013 roku 

Komisja Rewizyjna w składzie: 
1. Bożena Skiba - Przewodnicząca Komisji 
2. Dariusz Sołtys - członek 
3. Jan Kawałko - członek 

Porządek posiedzenia 
1. Otwarcie posiedzenia 
2. Kontrola działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania problemów alkoholowych za pierwsze 
półrocze 2013 roku. 
3. Sprawy różne. 

Ad. 1. 
Posiedzenie Komisji otworzyła przewodnicząca komisji - Bożena Skiba, przedstawiając porządek 
posiedzenia, który jednogłośnie został przyjęty przez Komisję. 

Ad. 2 
Informacji udzielała Pani Aneta Zub. 
W skład Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Adamowie wchodzą: 
Pani Anna Romaszko - przewodnicząca 
Ks. Józef Zwolak - pełnomocnik 
Pani Anna Skóra - - członek 
Pani Teresa Gmitrzuk - członek 
Punk konsultacyjny dla uzależnionych i ich rodzin czynny jest w każdy ostatni czwartek miesiąca w 
godz. od 15.30 do 18.00. 

Plan wydatków na rok 2013 wynosi - zł. 65 000,00 
Zrealizowane wydatki do dnia 30.06.2013 r. - zł. 20 209,07 i obejmują: 
3. Składki na ubezpieczenie społeczne (§ 4110) - zł. 309,21 
4. Wynagrodzenie za prowadzenie zajęć sportowych (§ 4170) - zł. 1 700,00 Nie zostało 
wypłacone wynagrodzenie dla członków Komisji - co zgodnie z Gminnym programem profilaktyki 
i rozwiązywania problemów alkoholowych winno być wypłacane „po każdym zakończonym 
kwartale...". 
5. Zakup materiałów i wyposażenia (§ 4210) - zł. 14 189,97 m.in.: Wyżywienie dla 
uczestników igrzysk, zakup nagród dla uczestników zawodów i turniejów, zakup materiałów na 
zimowisko, zakup naczyń dla Koła Gospodyń Wiejskich, zakup stołów do bilardu, zakup 
materiałów na ogrodzenie placu zabaw. 
6. Zakup usług (§ 4300) - zł. 4 009,89: przewóz uczestników na zawody sportowe, 
sporządzenie opinii w sprawie uzależnień, bilety wstępu, audycja radiowa. 

Pozostała kwota do wydatkowania - zł. 44 790,93 
Ad. 3. 

Wójt Gminy - Dariusz Szykuła poprosił Komisje o opinię na temat możliwości budowy budynku 
dla CIS - obecne Komisje wyraziły pozytywną opinię. 
Kierownik CIS - u przedstawił jak wygląda działalność, jakie prace wykonują. Działalność ocenił 
jako dobrą. 



Wójt zaproponował, by roboty obejmujące izolację Szkoły w Suchowoli przełożyć na rok następny, 
ponieważ jest to inwestycja, która wyniesie ok. 1 000 000,00 - częściowo będzie pokryta z 
umarzalnej pożyczki udzielonej przez WFOŚ. - Komisje również pozytywnie zaakceptowały 
propozycję. 

Na tym posiedzenie zakończono. 

Podpisy Komisji Rewizyjnej: 
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